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Otto Schick (1850 ʹ 1928) was one of the first important mandolin and guitar players in Germany. 

He has published this mandolin method (Peters) as well as another larger method for the Neapolitan 

mandolin (published in 1901 by Hofmeister)  

In 1877 he has founded a guitar ensemble in Leipzig (Leipziger Gitarren-Klub) ʹ probably one of the 

first guitar ensembles. He has also published many pieces for mandolin and guitar, mandolin and 

piano, mandolin orchestra. 

You can find further information about Otto Schick on http://www.mandoisland.de  

Thanks to Mr. Dong Lizhi for help with the preparation of this PDF! 

 

Otto Schick lebte nach Angaben in R. Janssens' Geschiedenis van de Mandoline von 1850 - 1928. Er 

sei als 26 jähriger blind geworden. Bereits 1877 gründete er den Leipziger Gitarren-Klub, der auch auf 

der Titelseite erwähnt ist: Direktor der Mandolinen- und Gitarrengesellschaft "Harmonie" zu Leipzig 

Otto Schick hat diese Mandolinenschule (verlegt bei Peters) und eine weitere, umfangreichere Schule 

für die Neapolitanische Mandoline(verlegt 1901 bei Hofmeister) veröffentlicht. 

Weitere Informationen über Otto Schick auf http://www.mandoisland.de 

Vielen Dank an Mr Dong Lizhi für die Hilfe bei der Erstellung dieses PDF! 
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